
 

 

                 
 
 

     Verdal 17.03.2024 
 

Styremøte Verdal Orienteringsklubb 
Til stede: 
Arne Espen Dillan (møteleder) 
Karl Arne Melbye 
Lars-Børre Hallem 
Kurt Ove Melbye 
Ole Morten Frøseth 
(Margrete Skjerve) 
Nina Stensland Melbye, referent 
Kjell Lundsaunet 
() = fravær 
 

 
 

1. Informasjon/saker fra leder: 
1.1 Alle avtaler som innebærer utbetaling av honorar skal avklares med styret før de inngås. 

Det skal i slike tilfeller skriftlig avklares hva som skal gjøres, når og til hvilket honorar. 
 
1.2 Styret vedtar å bruke kr 2000,- fra ungdomsfondet til utbetaling for tegning av kart. 
 
1.3 O-klubben har fått tilbud om å kjøpe en skaphenger fra Enes og Olsen, som er ønsket 

brukt under arrangement. På grunn av den økonomiske situasjonen takker vi høflig nei til 
dette nå, og kan heller leie henger ved behov.  

 
1.4 Forespørsel fra Vømmølfestivalen om Verdal OK vil ha arrangement under festivalen.  
 
 

2. Runde fra komiteene: 
 

Skihyttekomiteen ved Kjell Lundsaunet: 

- Skihytta har kun vært åpen i tre helger i vinter, på grunn av vær og føreforhold. Dette 
medfører lite inntekt, men også lite utgift på diesel til tråkkemaskina. 

- Møte i Verdal Tråkkemaskiner er avholdt. Det jobbes for å få forutsigbarhet i økonomien 
fremover for å kunne få innvilget lån.  

- Tråkkemaskina på Volhaugen blir snart VOK sin eiendom. Denne vil kunne inngå i selskapet 
Verdal Tråkkemaskiner dersom dette blir realisert. 
 

 
        Sportslig utvalg ved Ole Morten Frøseth: 

- Terminlista over egne løp er lagt ut i dag.8også treninger). 

- Alle klubber legger nå inn all aktivitet i Eventor  
- Det forselås en ny type poengberegning på Bygdakampen i år, dersom styret i alle tre 

klubbene godkjenner det. Poengene beregnes ut fra klubbens medlemstall. Styret i VOK 
godkjenner dette.  

- Det er planlagt medlemskveld tirsdag 19.03.24, som en oppstart på sesongen. Det vil bli info 
om terminlista, lager, råtass, NM osv. Arrangementet utsettes til 01.04.2024, i etterkant av 
påskeløpet.  
 



 

 

 
Tur-o komiteen ved Lars Børre Hallem 
- Starter 1.mai på Trones.  
- Har søkt om støtte bl a fra SMN i år også, men har ikke fått svar. Er søkt om 200 000 kr over 

en 3-årsperiode. 
 
 

Mediakomiteen ved Margrete Skjerve 
- Ikke til stede 

 
Kartkomiteen ved Kurt Ove Melbye: 
- Ny leder jobber med å skaffe seg oversikt. 

 
 

Økonomi ved Karl Arne Melbye:  
- Det har etter årsmøtet kommet faktura fra forbundet for turorientering. Dette er etter avtale 

med leder.  
- Det oppfordres fortsatt til måtehold med økonomi på vårsesongen.   

 
 


